

**Co-Editors / Co-directrices**

Erika Dyck, *University of Saskatchewan*

Aline Charles, *Université Laval*

**Editorial Board / Comité de rédaction**

Othmar Keel, *Université de Montréal*

Alexandre Klein, *Université d'Ottawa*

Jonathan Reinarz, *University of Birmingham*

Marie-Claude Thifault, *Université d'Ottawa*

Whitney Wood, *University of Calgary*

**Editorial Advisory Committee / Conseil de rédaction**

Warwick Anderson, *University of Sydney*

Catherine Carstairs, *University of Guelph*

John Crellin, *Memorial University of Newfoundland (Emeritus)*

Janet Golden, *Rutgers University*

James Hanley, *University of Winnipeg*

Frank Huisman, *University Medical Centre, Utrecht*

Susanne Klausen, *Carleton University*

Maureen Lux, *Brock University*

Laurence Monnais-Rousselot, *Université de Montréal*

Kevin Siena, *Trent University*

Susan L. Smith, *University of Alberta*

Mervyn Stuart, *University of Ottawa (Retired)*

Cheryl Krasnick Warsh, *Vancouver Island University*

Published twice a year by the University of Toronto Press for the Canadian Society for the History of Medicine, the *CBMH/BCHM* presents refereed articles and other information on all aspects of the history of medicine, health care, and related disciplines. If you are interested in reviewing a book for the *CBMH/BCHM*, please consult our books received list at <https://cshm-schm.ca/> or contact our English-language Reviews Editor, Whitney Wood, at reviews@cbmh-bchm.ca. Note that all *CBMH/BCHM* contributions must be submitted through our online peer review management system. Please see [www.utpjournals.press/loi/cbmc](http://www.utpjournals.press/loi/cbmc) for details. **Author guidelines and a complete list of where the *CBMH/BCHM* is abstracted and indexed can be found online.**

Publié deux fois par an par l'University of Toronto Press pour la Société canadienne d'histoire de la médecine, le *CBMH/BCHM* publie des articles évalués par les pairs et des informations sur l'histoire de la médecine, des soins et des services de santé ainsi que sur les disciplines connexes. Si vous désirez rédiger un compte rendu pour le *CBMH/BCHM*, veuillez consulter la liste des livres à recenser (<https://cshm-schm.ca/>) ou écrivez à notre responsable des comptes rendus en français, Alexandre Klein (comptes-rendus@cbmh-bchm.ca). Tous les manuscrits doivent être soumis via le système ScholarOne Manuscripts ([www.utpjournals.press/loi/cbmc](http://www.utpjournals.press/loi/cbmc)). **Les instructions aux auteurs et autrices, tout comme la liste des bases bibliographiques qui indexent le *CBMH/BCHM*, sont disponibles en ligne.**

The cover image is an artwork of the kidney from Hey Paul Studios via Flickr (CC by 2.0). Cover designed by Mary Lui.

© Canadian Society for the History of Medicine / Société canadienne d'histoire de la médecine 2020  
All rights reserved.

ISSN: 0823-2105 (Print) / ISSN 2371-0179 (Online)  
Printed in Canada / Imprimé au Canada

**Canadian Society for the History of Medicine/  
Société canadienne d'histoire de la médecine**

The Canadian Society for the History of Medicine (CSHM) is the only national organization devoted to the pursuit and promotion of the history of medicine. Founded in 1950 in Quebec City, the society is composed of a broad membership that includes medical and social historians, physicians, surgeons, nurses, medical museologists and archivists, as well as corporate and institutional members.

Information concerning membership in the CSHM, which includes an annual subscription to the *CBMH/BCHM*, is available by contacting the University of Toronto Press. Correspondence regarding subscriptions or renewals should be submitted to the following address:

University of Toronto Press, Journals  
5201 Dufferin St.  
North York, ON M3H 5T8  
Canada

(416) 667-7810 (Telephone)  
(416) 667-7832 (Fax)  
(800) 221-9985 (Toll-Free Fax)  
[journals@utpress.utoronto.ca](mailto:journals@utpress.utoronto.ca)

For pricing information and payment terms, please go to [www.utpjournals.press](http://www.utpjournals.press).

This journal is published through the financial assistance of Associated Medical Services, Inc., Université Laval, and the University of Saskatchewan.

La Société canadienne d'histoire de la médecine (SCHM) est la seule organisation nationale qui se consacre à l'étude et à la promotion de l'histoire de la médecine. Fondée en 1950 à Québec, cette association regroupe un large éventail de spécialistes, incluant des historiens-nes de la médecine et de l'histoire sociale, des médecins, des chirurgiens, des infirmières, des muséologues et des archivistes du domaine médical ainsi que diverses entreprises et institutions.

L'adhésion à la SCHM inclue un abonnement annuel au *CBMH/BCHM*. Pour toute information sur les conditions d'adhésion et les abonnements, veuillez écrire à :

University of Toronto Press, Journals  
5201 Dufferin St.  
North York, ON M3H 5T8  
Canada

(416) 667-7810 (Téléphone)  
(416) 667-7832 (Télécopieur)  
(800) 221-9985 (Télécopieur sans frais)  
[journals@utpress.utoronto.ca](mailto:journals@utpress.utoronto.ca)

Les prix et les modalités de paiement figurent à cette adresse :  
[www.utpjournals.press](http://www.utpjournals.press).

Le *CBMH/BCHM* bénéficie du soutien financier d'Associated Medical Services, Inc., Université Laval et University of Saskatchewan.

Publications Mail Agreement Number 40600510

CANADA POST: Send address changes to University of Toronto Press, Journals, 5201 Dufferin St., North York, ON M3H 5T8.